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SamosprÃ¡va na jÃºlovom zasadnutÃ sÃºhlasila s rekonÅ¡trukciou NÃ¡nanskej cesty a vÃ½stavbou kruhovÃ©ho objazdu v
celkovej hodnote 852 tisÃc eur. 

MestskÃ© zastupiteÄ¾stvo na jÃºlovom zasadnutÃ odhlasovalo rekonÅ¡trukciu NÃ¡nanskej cesty a vÃ½stavbu kruhovÃ©ho
objazdu. TÃ½mto rozhodnutÃm vlastne splnomocnili primÃ¡tora na rokovanie s bankami o 852 tisÃcovom Ãºvere, pretoÅ¾e
veÄ¾kÃº investÃciu by Å tÃºrovo financovalo dlhodobou pÃ´Å¾iÄ•kou. Ako sme uÅ¾ o tom dÃ¡vnejÅ¡ie informovali, mesto a Å tÃ¡tna
sprÃ¡va ciest spoloÄ•ne obnovia NÃ¡nanskÃº cestu, priÄ•om Å¡tÃ¡t prispeje s 200 tisÃcami eur do vÃ½davkov. Pred
zastupiteÄ¾stvo sa dostali dve moÅ¾nosti. JednoduchÅ¡ia poÄ•Ãtala iba s rekonÅ¡trukciou cesty v hodnote 300 tisÃc eur, ale
vÃ½stavba kruhovÃ©ho objazdu zvyÅ¡uje vÃ½davky o 500 tisÃc eur. Proti tomu namietalo viac poslancov, niektorÃ
nadhodili aj to, Ä•i by nebolo lacnejÅ¡ie vytvorenie skromnejÅ¡ieho kruhovÃ©ho objazdu. 
â€žBudÃºci kruhovÃ½ objazd uÅ¾ aj tak bude postavenÃ½ v jednoduchÅ¡ej verziiâ€œ â€“ reagoval JÃ¡n Oravec. 

Toto eÅ¡te nie je cena Ãºveru

PrimÃ¡tor pritom upozornil, Å¾e sa jednÃ¡ iba o predbeÅ¾nÃ½ rozpoÄ•et investÃcie, mestskÃ½ Ãºrad poÄ•Ãta s tÃ½m, Å¾e poÄ•as
konkurzu sa tÃ¡to suma eÅ¡te znÃÅ¾i. To vÃ´bec neznamenÃ¡, Å¾e mesto musÃ zobraÅ¥ Ãºver v hodnote 852 tisÃc eur. ZaÄ•nÃº
rokovania s bankami a mestskÃ© zastupiteÄ¾stvo na septembrovom zasadnutÃ rozhodne o tom, Ä•i prÃjme vyjednanÃ©
podmienky, dobu viazanosti a sumu Ãºveru. 
â€žVieme rokovaÅ¥ s bankami aj o lacnejÅ¡om alebo drahÅ¡om projekte. Ak vÅ¡ak mestskÃ© zastupiteÄ¾stvo dÃ¡ poverenie iba na
jednoduchÅ¡iu verziu, v tom prÃpade uÅ¾ nÃ¡klady a ÃºverovÃ½ rÃ¡mec nemÃ´Å¾eme zvÃ½Å¡iÅ¥. Ak odsÃºhlasÃ drahÅ¡iu verziu,
to sa eÅ¡te dÃ¡ aj v priebehu zjednoduÅ¡iÅ¥ a celkovÃ© nÃ¡klady znÃÅ¾iÅ¥. To znamenÃ¡, odsÃºhlasenÃm drahÅ¡ej verzie aj
mesto mÃ¡ vÃ¤Ä•Å¡ie moÅ¾nosti  pri rokovanÃ o ÃºverovÃ½ch podmienkach. Treba vedieÅ¥, Å¾e pri rekonÅ¡trukcii NÃ¡nanskej
cesty sa v investÃcii vÅ¾dy poÄ•Ãtalo aj s kruhovÃ½m objazdom, a navyÅ¡e aj s vytvorenÃm obchÃ¡dzky, Ä•Ãm by autÃ¡
prichÃ¡dzajÃºce z NÃ¡ny smerom na NovÃ© ZÃ¡mky mohli opustiÅ¥ mesto bez toho, aby to spÃ´sobilo preplnenosÅ¥ alebo
dopravnÃ½ chaos. KruhovÃ½ objazd je potrebnÃ½ aj z dopravnÃ©ho hÄ¾adiskaâ€œ â€“ vysvetlil svoj nÃ¡zor primÃ¡tor. 
ZÃ¡stupkyÅˆa primÃ¡tora KornÃ©lia SlabÃ¡kovÃ¡ zdÃ´raznila,  Å¾e ak mestskÃ© zastupiteÄ¾stvo neodhlasuje projekt, ktorÃ½ poÄ•Ãta
aj s kruhovÃ½m objazdom, teda tÃº drahÅ¡iu verziu, tak neskorÅ¡ie  to uÅ¾ nebude moÅ¾nÃ© daÅ¥ do projektu. SamosprÃ¡va
nakoniec odhlasovala investÃciu v hodnote 852 tisÃc eur. 

BezodplatnÃ½ prevod pozemkov

MestskÃ© zastupiteÄ¾stvo odhlasovalo, Å¾e mesto svoje pozemky, nachÃ¡dzajÃºce sa na kÃºpalisku VadaÅ¡, bezodplatnÃ½m
prevodom odovzdÃ¡va do majetku VadaÅ¡u. â€žNakoÄ¾ko Å tÃºrovo tÃ½mito pozemkami ruÄ•ilo kÃºpalisku za rozvojovÃ© pÃ´Å¾iÄ•ky,
tento krok je vlastne odbremeÅˆovanie, ktorÃ½m si mesto mÃ´Å¾e v prÃpade potreby zobraÅ¥ na seba viac Ãºverovâ€œ â€“ vysvetlil
primÃ¡tor. 
O odpredaji budovy Delfin disco boli nÃ¡zory odliÅ¡nÃ©. PrimÃ¡tor tlmoÄ•il nÃ¡zor mestskej rady, podÄ¾a ktorÃ©ho treba budovu
predaÅ¥, pretoÅ¾e uÅ¾ aj teraz je v zlom technickom stave. Å¤aÅ¾ko je predstaviÅ¥ si, Å¾e by mesto investovalo do jej obnovy.
Takto nÃ¡jomnÃci amortizujÃº budovu a za roky bude jej stav eÅ¡te horÅ¡Ã. NakoÄ¾ko je o budovu zÃ¡ujem, mestskÃ¡ rada
navrhuje predaj â€“ povedal JÃ¡n Oravec. Poslanci Attila Lengyel a ZoltÃ¡n Csepregi odpredaj DelfÃna nepovaÅ¾ujÃº za
dobrÃ½ nÃ¡pad. Poslanec Lengyel vysvetlil, Å¾e sa jednÃ¡ o strategickÃ© Ãºzemie vedÄ¾a hlavnÃ©ho vchodu do VadaÅ¡u, a
cieÄ¾om je vlastne to, aby Ãºzemie kÃºpaliska bolo Ä•o najviac jednotnÃ© a veÄ¾kÃ©. Preto by pokladal za Å¡Å¥astnejÅ¡ie, ak by sa
budova dala do dlhodobÃ©ho prenÃ¡jmu. Z poslancov majÃº niektorÃ obavy aj z toho, Å¾e predajom by vytvorili precedens, to
znamenÃ¡, keÄ• mesto predÃ¡ DelfÃn a veÄ¾kosklad Drink, tak sa prihlÃ¡sia zÃ¡ujemcovia aj o Ä•alÅ¡ie Ãºzemia. 
PodÄ¾a JÃ¡na Oravca sa nedajÃº porovnÃ¡vaÅ¥ Ãºzemia a nehnuteÄ¾nosti vo VadaÅ¡i s miestom DelfÃna. NavyÅ¡e odstrÃ¡nenie
budovy by stÃ¡lo VadaÅ¡u veÄ¾kÃ© peniaze. 
ZastupiteÄ¾stvo nakoniec odhlasovalo predaj budovy DelfÃna a veÄ¾koskladu Drink. 
Tohto roku sa predsa nebude sÅ¥ahovaÅ¥ mestskÃ¡ kniÅ¾nica a nevytvoria sa ani vopred spomÃnanÃ© ostrovy na zber
odpadu. Peniaze â€“ 10 tisÃc eur â€“ z tohtoroÄ•nÃ©ho rozpoÄ•tu urÄ•enÃ© na vytvorenie ostrovÄ•ekov pouÅ¾ijÃº na betÃ³novÃ© plochy
pod kontajnery, ktorÃ© sÃº v blate, a stoja na neistej pÃ´de. PreÄ•o sa v tomto roku nesÅ¥ahuje kniÅ¾nica a nevytvoria sa
ostrovy na zber odpadov vÃ¡s informujeme v samostatnom Ä•lÃ¡nku tohto vydania. 

SÅ¥aÅ¾nosti na meraÄ•e

Poslanec LÃ¡szlÃ³ Szigeti interpeloval ohÄ¾adne novÃ©ho parkovacieho poriadku. ViacerÃ obÄ•ania sa sÅ¥aÅ¾ovali na
nedeÄ¾ÅˆajÅ¡ie platenÃ© parkovanie. Å tÃºrovÄ•ania, ktorÃ chodia na nedeÄ¾ÅˆajÅ¡ie omÅ¡e sa sÅ¥aÅ¾ujÃº, Å¾e si tieÅ¾ musia kÃºpiÅ¥
parkovacÃ lÃstok pri kostole. Szigeti nadhodil aj to, Ä•i by sa v tomto prÃpade nenaÅ¡lo Ä¾udskejÅ¡ie rieÅ¡enie, Ä•i by sa nedal
zmeniÅ¥ platnÃ½ parkovacÃ poriadok. PodÄ¾a primÃ¡tora nie. O novom parkovacom poriadku, jeho dÃ´vodoch a
vzniknutÃ½ch situÃ¡ciÃ¡ch vÃ¡s informujeme tieÅ¾ v inom Ä•lÃ¡nku. 
PrimÃ¡tor odpovedajÃºc tieÅ¾ na poslaneckÃº otÃ¡zku na zasadnutÃ oznÃ¡mil, Å¾e podÄ¾a znenia zÃ¡kona je mesto pripravenÃ© na
zavedenie dvojjazyÄ•nÃ½ch tlaÄ•Ãv, s tÃ½mto nie sÃº Å¾iadne problÃ©my. Spomenuli aj to, Å¾e Enerbyt s.r.o. tohto roku pri
vyÃºÄ•tovanÃ uÅ¾ nebral do Ãºvahy hodnoty z odparovacÃch Ä•idiel namontovanÃ½ch na radiÃ¡toroch. Vlani boli aj tieto
hodnoty zapoÄ•ÃtanÃ© do vyÃºÄ•tovania. Poslanec ZoltÃ¡n Csepregi sa odvolal aj na sÅ¥aÅ¾nosti obyvateÄ¾ov, podÄ¾a ktorÃ½ch
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rozpoÄ•Ãtanie nÃ¡kladov podÄ¾a meraÄ•ov sÃº neÃºmernÃ© a nespravodlivÃ©. PretoÅ¾e umiestnenie bytov je rÃ´zne, aj tieto
skutoÄ•nosti by mal Enerbyt braÅ¥ do Ãºvahy. NavyÅ¡e niektorÃ si meraÄ•e dÃ¡vajÃº do chladniÄ•ky alebo inÃ½m spÃ´sobom
nimi  manipulujÃº. 
LetnÃ© odparovanie, keÄ• sa nekÃºri, neovplyvÅˆuje vÃ½Å¡ku nÃ¡jomnÃ©ho, ktorÃ© platÃ obyvateÄ¾, nÃ¡jomnÃk Enerbytu  â€“ vyhlÃ¡sil
primÃ¡tor. Je to vec Ä•itateÄ¾a a menovateÄ¾a, teda ak sa Ä•itateÄ¾ nemenÃ, je jedno akÃ¡ je veÄ¾kosÅ¥ menovateÄ¾a. Ak sa
kaÅ¾dÃ©mu vyparuje, tak takÃº istÃº teplotu nedelia na tisÃc, ale na tisÃcpÃ¤Å¥sto. To, Ä•o sa delÃ, je v lete konÅ¡tantnÃ©, pretoÅ¾e
sa teplo nevyrÃ¡ba. Preto sa kvÃ´li tomu nemusÃ nikto bÃ¡Å¥, nezvyÅ¡uje to nÃ¡klady. Pri vyÃºÄ•tovanÃ sa berie do Ãºvahy aj
umiestnenie bytov â€“ vysvetÄ¾oval primÃ¡tor. 

Poplatky pre inÃº obec?

ZoltÃ¡n Csepregi pripomenul aj to, Å¾e sa mu dostalo na vedomie, Å¾e Å tÃºrovskÃ½ rybÃ¡rsky zvÃ¤z konal neoprÃ¡vnene a
svojim Ä•lenom rozdeÄ¾oval Å¡eky susednej obce a poplatky zaplatili na tento Å¡ek. PodÄ¾a poslanca Å tÃºrovo tÃ½mto priÅ¡lo o
prÃjem vo vÃ½Å¡ke 2 tisÃc eur, navyÅ¡e podÄ¾a zÃ¡kona by od Å¡tÃºrovskÃ½ch rybÃ¡rov mohlo poplatok vyberaÅ¥ iba Å tÃºrovo.
JÃ¡n Oravec povedal, Å¾e vedia o vzniknutej situÃ¡cii a vyzvali susednÃº obec o vysvetlenie, tÃ¡ eÅ¡te nereagovala. Ak naÄ•alej
neodÃ´vodnia, preÄ•o vyberali poplatky, tak Å tÃºrovo bude vyÅ¾adovaÅ¥ od nich peniaze cez daÅˆovÃ½ Ãºrad alebo inÃ½ orgÃ¡n.
MestskÃ© zastupiteÄ¾stvo odsÃºhlasilo presun rozpoÄ•tovÃ½ch prostriedkov z vÃ½davkovej Ä•asti beÅ¾nÃ©ho rozpoÄ•tu vo vÃ½Å¡ke
10 tisÃc eur za ÃºÄ•elom obstarania projektovej dokumentÃ¡cie stavby â€žRekonÅ¡trukcia budovy MaterskÃ¡ Å¡kola â€“ Ã“voda,
DruÅ¾stevnÃ½ rad 22, Å tÃºrovoâ€œ. CelkovÃ¡ hodnota investÃcie je pribliÅ¾ne 200 tisÃc eur, presun financiÃ je potrebnÃ½ na
vyhotovenie projektovej dokumentÃ¡cie.
MestskÃ© zastupiteÄ¾stvo neodhlasovalo Å¾iadosÅ¥ Å½ivnostenskÃ©ho spoloÄ•enstva o znÃÅ¾enie dane za uÅ¾Ãvanie verejnÃ©ho
priestranstva o 50%, terasy vytvorenÃ© za ÃºÄ•elom pohostinskÃ©ho podnikania. 
NasledujÃºce zasadnutie MZ sa bude konaÅ¥ v septembri. 

(buch)  Preklad: gp
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